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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023) 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 09.05.2023, Menighetssenteret, Loftet 
 
Faste representanter: 

X Torbjørn Nordhaug leder  X Elly Bech Andersen  nestleder X Kåre Hoel 

O Sigrid Briseid sekretær O Steinar Mørk O  Lena Hillestad 

 Cato Thunes sokneprest      

 
Vararepresentanter:  

X 1. Bjørn Stevning Hole X 2. Kari Orstad   X 3. Eva Lilly Schafferer  

X 4. Marit Pettersen Bauer     

 
 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug 
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Åpningsord: Cato Bevertning: Eva Schafferer 
Forfall: Sigrid Briseid, Steinar Mørk, Lena Hillestad 
Gjester:  
 
 
Saksliste                                                                                     

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

35/23 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 

36/23 

 
Godkjenning av referat fra 11.04.23 
  
Vedtak 
Referatet fra 11.04.23 godkjennes. 
 

 

3/23 
 (3/22) 

 
Økonomi. 
 
Økonomirapport pr 04.04.23 
Driftsoverskudd i menigheten totalt er per 04.05.23 på + 40 356,- 
 
På driftsregnskapet har 
Menighetsrådet           + 29 884,- 
Senteret                       - 12 332,- 
Diakoni                          -  1 738,-  
Musikk                            - 3 071,- 
BUA                                - 1 570,-  
Konfirmanter                + 10 482,- (omfatter innbetaling til tur) 
Mini- og barnegospel    +18 692,- (husleiestøtte på 15.000,- fra kommunen 
utbetalt til konsert i teateret. Det er overført 17 125,- fra korenes fond innvilget 
til kor tur) 
 
Vedtak 
Økonomirapporten tas til etterretning. 
 

  
 
 
 
Elly 
 

 
 
 
 
 

 
Menighetssenteret – prosjekt tak:  
 
Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå..  
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4/23 
 
(32.1/22) 

 
 

Ny status etter møte i kommunestyret 12. desember 2022 
Saken ble tatt opp i kommunestyremøtet 12. desember 2022. I referatet kan vi 
lese: 
 
Vedlikeholdsetterslep Villa Blå 

Vedtak, side 202, punkt 37 
Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden og mulig 
følgekonsekvens for andre forpakter avtaler kommunen måtte ha, ved å ta 
igjen prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien 
ved bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom 
vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF. 
 
Møter med virksomhetsleder for Kultur, Idrett og Frivillighet, Drammen 
Eiendom (DE) og menighetsrådet v /AU. I tillegg deltar kirkevergen og leder for 
husstyret.  
 
Møte 21.02.23.  
Det vil bli avholdt nytt møte når DE har innhentet ønsket dokumentasjon vedr. 
Villa Blå og Stallen.  
Noe dokumentasjon er mottatt. 
 
 
Møte 27.04.2023.  
Det er ikke funnet dokumentasjon på at menigheten har kjøpt Grønland 101. 
Kommunen er av den oppfattelse at festekontrakten betyr at vi har samme 
forpliktelser som om vi var eiere. Saken forberedes av DE og Kultur, idrett og 
frivillighet og forsøkes tatt opp igjen i bystyret i første tertial = juni møtet. Dette 
for å se om vedtaket fra 12.12.22. kan endres / etterleves på annen måte. 
Kommunen fremholder at dette ikke er mulig med nåværende vedtak da DE 
ikke mener å være «eiere» av byggene. Man ber menigheten om å innhente 
pris anslag over kostnader som skal brukes i forbindelse med at saken skal tas 
opp igjen. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MR / AU 

 
5/23 
 
(4/22) 

Utvalgsstruktur. 
 

 Diakoniutvalg:  
Status for medlemmer av utvalget. Det mangler nå et medlemmer fra 
menigheten og et medlem av utvalget som er vara for representant fra 
torsdagstreff har trukket seg. 
Nytt medlem: Marte Camilla Hovland har sagt ja til å være med i 
diakoniutvalget. 

 
Vedtak: 
Marte Camilla Hovland oppnevnes av menighetsrådet som nytt medlem i 
diakoniutvalget. 
 
Utsatt: 

 

 Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):  
Forslag til mandat utsettes. 

 

 PR / informasjons- og omdømmeutvalg: 
Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget.              

 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cato 
 
 
 
Alle 
 

 
 
7/23 

 
 
Utsatt: 

 
 
Kirkevergen 
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(11/22) 

 
 
Beredskapsplan og brannvern: 
 

  8/23 
 
(12/22) 
 
 

 
Husstyret 

 To medlemmer av styret har sluttet. Menighetsrådet bes komme med 
forslag til to nye kandidater, fortrinnsvis en av hvert kjønn. Det er et 
kritisk behov for å få de manglende medlemmer inn i styret. Alle må 
tenke over om man har forslag til kandidater. Forslag drøftes med 
leder for husstyret før vedkommende kontaktes. 

 

 
 
 
 
Alle 

 
10/23 
(14/22) 
 

 
Utsatt: 
 
Arbeidsplan for trosopplærer. 
 

 
 
Torbjørn/ 
Elly 

 

11/23 
(17/22) 
 

 
Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd. 
 
Generalforsamling 22.05.2023 kl. 18.00. Strømsø menighetshus 
 

 
Torbjørn 

 
14/23 
 
(28/22) 

 
 

 
Renovering av kirken/kirkerom: 
Søknad til Riksantikvaren vil bli sendt i tre omganger og i følgende rekkefølge: 
1. innvendig oppussing, 2. sprinkleranlegg og 3. oppvarmning. Søknad sendt 
for prosjekt 1 og 2. 
 
Befaring med gjennomgang av rapporten vedr. innvendige overflater 
gjennomført 03.02.23. Innvendig beholdes kirken som den er pr. nå både når 
det gjelder utførsel og farger. Det ble drøftet hva man kan gjøre med 
akustikken i kirken. Det ble enighet om å søke bistand hos akustiker. 
Soknepresten fremsetter ønske om å fjerne eller dekke til skapet med teknisk 
utstyr bakerst i kirkerommet.  
 
Oppstart utsatt til 04.09.23  
 
Ny Info:  
Ikke fått svar på søknad sendt bispedømmet ca. 01.02.23. vedr. innvendig 
oppussing og sprinkleranlegg men det er muntlig bekreftet at maling i 
kirkerommet er godkjent og det er inngått avtale om jobben. 
 
Befaring vedr. sprinkleranlegg og varmesystem 28.03.23. Det jobbes fortsatt 
med å finne nytt varmesystem som kan være aktuell.  
 
Akustiker har vært på befaring: 
Rapporten fra akustiker viser at etterklangstiden ligger innenfor normal 
området Lav mellomtone og bass legger i nederste del. For høyere frekvenser 
ligger kirkerommet i øverste del av normalområdet. Det kan forbedres 5 – 15% 
for de dype toner ved bruk av dobbelt gipsplater – estimert ved tomt kirkerom – 
mindre når rommet er fullt. Disse platene er det dessverre ikke aktuelt å bruke 
da de bygger for mye i høyden. Alternativt kan det brukes fibergips. Da kan 
forbedringen kanskje bli lit mindre. 
Menighetsrådet har drøftet saken og er av den oppfattelse at nytten må 
vurderes i forhold til kostnaden ved å skifte til harde plater. Rådet vil derfor ikke 
fremsette krav om skiftning av plater i himlingen.   
Det har vært dialog med kantor som er av samme oppfattelsen. Han kom i 
tillegg med et annet moment: Det må sannsynligvis påregnes kostnader for ny 
intonering av orgelet hvis man endrer overflaten i kirkerommet. 
  
 

 
 
 
 
 
 
Referansegruppen 
/ MR 
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 15/23 
(40/22) 

 

 
Utsatt. 
Relasjonsbygging i menigheten. 
 

 
 
Alle 

 
17/23 
(55/22) 

 

 
Bispevisitas våren 2023. 
 
Hvordan gikk det? 
Hele menighetsrådet opplevde visitasen veldig positiv. Møtet mellom biskop og 
rådet ble også en god og inspirerende opplevelse. Menigheten har fått positive 
tilbakemeldinger på måten visitasen var lagt opp. 
I forhold til utfordringene biskopen avsluttet sitt visitasforedrag med kom 
følgende innspill: 
Det er ikke en prosjektstilling vi trenger. Vi trenger vedvarende resurser.  
Nærmer antall deltakere på superonsdag seg det man har kapasitet til? 
Vi mangler aktiviteter for de over 12.  
Kanskje man kan tenke seg en type aktivitet for foreldrene på superonsdag? 
 

 
 
 
 
 

 
19/23 
 
(62/22) 

 

 
Menighetsrådsvalg 2023 
Menighetsrådet er valgstyre. Den generelle fullmakten gitt til AU av 
menighetsrådet gjelder når det er hensiktsmessig for saker i forbindelse med 
valget som skulle ha vært avgjort av hele valgstyret. 
 
Vedtak 17.01.23: 
Presentasjon av nytt menighetsråd på jazzgudstjenesten søndag 22.10. 
Samling for nytt menighetsråd lørdag 04.11. med etterfølgende konstituering. 
Samling for stab og menighetsråd: søndag 05.11.  
 
Ny Info: Referat fra møte i valgstyret 11.04. er oversendt kirkevergen sammen 
med nominasjonskomiteens valgliste. Listen inneholder 9 navn ut av 11. Det er 
nå åpnet for supplerende nominasjon med frist 15.05. kl. 12.00. for å skaffe de 
siste to kandidater som må godkjennes av valgstyret senest 22.05.23. 
 

 
 
 
 
 
Alle 

 
20/23 
 
(73/22) 

 
Årsrapporter og regnskap: 
 
Menighetsmøte søndag 14.05.23 etter gudstjenesten. Info må ut i uke 17. 
Lagt ut på nett, i gudstjenestelisten i DT og i kunngjøringene søndag 30.04. 
Årsmøtet med kirkekaffe avholdes på menighetssenteret. Hvem gjør hva? 
Referat vedlagt. 
 

 

  
27/23 
 

 
Høring kommunikasjonsplan for Den norske kirke i Drammen. 
Utkast til kommunikasjonsplan mottatt. Høringsfrist 01.06.23 Se vedlegg. 
 
På grunn av mange aktiviteter i april har AU følgende forslag: 
  
Vedtak 11.04.23. 
InnOm komiteen som består av to fra menighetsrådet og to fra staben 
utarbeider forslag til høringsuttalelse som oversendes AU senest 22.05. AU gis 
fullmakt til å gjennomgå og godkjenne uttalelsen før 01.06.23. 
 
Møte avtalt til 22.05.23. 
 

 

 
31/23 

 
Konfirmantkullet 23/24. 
 
Informasjon om konfirmasjonen sendes ut som brev til den enkelte.  
Det legges nyhet ut på menighetens nettside og facebook.  
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På nettsiden endres den faste artikkelen om konfirmasjon. Evt. lages ny 
«firkant» for 23/24 kullet. 
Informasjonen bør inneholde basis opplysninger som: dato for påmelding og 
hvor, dato for konfirmasjonen, dato for informasjonsmøte med foreldre, dato for 
oppstart av undervisning, evt. pizzakveld sammen med årets kull osv. Datoer 
må legges fast nå selv om det ikke ansatt person til undervisning. 
 
Frist: Etter årets konfirmasjonsleir, i løpet av uke 18.  
Noe nytt? 
Gulskogen skole stiller lokale til rådighet for info møte med fremtidige 
konfirmanter. 
Nesteleder tar kontakt med kapellan for videre fremdrift. 
Brev sendt 16.05. Ny artikkel lagt på nettsiden 15.05.23. Facebook innlegg 
kommer i uke 21. 
 

 
 
 
32/23 

 
Veien videre.  
Innspill fra og dialog med kirkeverge Svein Askekjær 
 
Konfirmantene må prioriteres. Det blir derfor satt av midler til en kateket 
stilling, fordelt mellom Tangen (60%) og Strømsgodset (40%). Stillingen er 
utlyst. 
05.04.  
Det har kommet tre søknader hvorav en kan være aktuell.  
 

 

 
33/23 
 

 
Utsettes 
 
Handlingsplan for «Grønn menighet» 
 

 

34/23 

 
Hvordan og hvilke misjonerende tiltak kan vi satse på fremover? 
Se sak 17/23 
 

 

 
37/23 

 
Henvendelse til kantor fra St. Halvard Videregående, Lier, musikklinja. 
 
Kantor har fått følgende forespørsel fra lærer på St. Halvard videregående 
«Hvert år drar 2. klasse på St. Hallvard på tur som koster ca. 200000 kroner. 
Dette må de finansiere selv. Og i løpet av året tar de oppdrag for å tjene inn 
penger til tur.  
Hun lurte på om det kunne vært interesse for å få en fast ordning med St. 
Halvard om oppdrag en gang i mnd. Med en kostnad på ca. 1500-2000 pr 
gang, og så hadde vi fått 5 ungdommer som kunne bidra som forsangere og 
som kunne spilt fra sitt repertoar. Dette vil da inkludere ungdommer i 
gudstjenesten. Og kanskje skape noen nye og gode relasjoner i så måte. Både 
med foreldre, ungdom og søsken. Og kanskje det vil få flere 
ungdommer/venner til å komme til kirke? + at de får inntekt til turen.»  
 
Vedtak: 
Menigheten er interessert i å inngå avtale. Foreløpig for høstsemesteret. 
Betaling pr gudstjeneste 1850,- Vi ber elevene som skal medvirke om å legge 
informasjon ut på sosiale medier. 
Utgiftene dekkes av menighetens disposisjonsfond. 
 

 

 
38/23 

 
Avskjedsgudstjeneste for kapellan Kristoffer Dobbedal Schmidt 11.06.23. 
 
Storstua er reservert. Hvem gjør hva? Nærmere info kommer. 
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Orienteringssaker. Korte innlegg: 
 

 Informasjon fra Fellesrådet: Administrasjonens forslag til fordeling av 
driftsutgifter mellom fellesråd og menighetsråd for arbeidskirker 
vedtatt. 
Det vedtas å sende søknad til statsforvalteren om utvidelse av navnet 
minnelund på Åssiden kirkegård. 
 

 Informasjon fra Husstyret: Ikke avholdt møte siden sist. 
 

 Informasjon fra Diakoniutvalget: Ikke avholdt møte på veldig lenge. 
 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalget: møte 
22.05.23. 

 

 Trosopplæringsutvalget: Ikke avholdt møte siden sist. 
 

 Promotering av Kirkelig Begravelsesbyrå: Alle oppfordres til å spre 
ordet om Kirkelig Begravelsesbyrå. 

 

 Fra staben: Hva skjer? / Hva holder vi på med? Det har vært 
mange begravelser i det siste. Visitasen: Staben opplevde å være med 
på det viktigste. Begge prester var med på konfirmantturen til 
Danmark.  

 

 Neste møte:  
Neste AU-møte blir 23.05.23. Neste menighetsrådsmøte er 
06.06.23.med sommeravslutning sammen med staben. 

 
 
 
Elly 
 
 
 
 
Kari / Kåre 
 
Marit 
 
Lena 
 
Eva 
 
Alle 
 
 
Cato 
 
 

 
 

Eventuelt.  
 

 
 
06.06.23. Åpningsord: Cato Bevertning: Torbjørn Nordhaug 
 

 

 
Vedlegg: Referat fra Årsmøte. 
               Brev til konfirmantene i 23/24 


